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Voorstel 

1. Kennisnemen van het voorstel om te komen tot een governance voor IZA zoals 

beschreven onder punt 2 van deze memo.  

2. Instemmen met het voorstel om bij VWS kenbaar te maken dat Noord- en Midden-

Limburg voor IZA willen samenwerken en daarom samengevoegd willen worden tot één 

regio, waardoor deze zodoende overeenkomt met de zorgkantoorregio. 

3. Instemmen met het voorstel om een collegevoorstel in te dienen waarin de gemeente 

Venlo mandaatgemeente wordt.   

 

 

Wethouder Schatorjé: Er liggen in het voorstel twee punten voor. 1.Het voorstel om Noord- en 

Midden-Limburg gezamenlijk als één regio te hanteren. 2. Het voorstel om gemeente Venlo aan 

te wijzen als mandaatgemeente voor deze regio. Dit is aan de voorkant besproken met de 

wethouders van de gemeente Roermond, Weert, Horst aan de Maas en Venlo. Voor 1 juli dient 

dit kenbaar gemaakt te worden bij het ministerie.  

 

 brengt de standpunten van de gemeente Bergen in bij afwezigheid van 

wethouder Ponjee.  

 

Het voorstel is aan de voorkant besproken met vier gemeenten en niet met alle 

gemeenten. Geen opmerkingen over het samenvoegen tot één regio, wel over het voorstel voor 

Venlo als mandaatgemeente aanwijzen. De gemeente Bergen had vier scenario’s als optie en 

zien bovenstaand voorstel als laatste optie. In de notitie komt naar voren dat met en over de 

GGD gesproken is als optie om het mandaat te beleggen. Dit zou het voorkeurscenario zijn van 



de gemeente Bergen. De gemeenten willen zichzelf positioneren als een sterke partij ten 

opzichte van zorgverzekeraar en zorgpartijen. Hiervoor is een goede governance nodig, die 

geworteld is in alle gemeenten, waarom dan niet aansluiten bij een bestaande governance zoals 

deze van de GGD?  

 

Wethouder Smitsmans: Mandaat beleggen bij de GR GGD is uitgebreid besproken. Door op te 

treden als één regio, hebben we meer volume om landelijk iets te betekenen. De GR GGD 

bestrijkt inderdaad 14 gemeenten, maar Roermond is geen voorstander van het mandaat 

beleggen bij de GGD en wenst de regie bij de gemeenten te houden. De gemeenten zijn in staat 

om gezamenlijk afspraken te maken over hoe de governance ingericht dient te worden. Het 

mandaat  bij de gemeente Venlo beleggen is akkoord, onder de voorwaarden dat daar goede 

afspraken over gemaakt worden. Eén daarvan is een agendacommissie waar goede afspraken 

gemaakt worden over alle zaken. Dit zorgt dat de gemeenten op de meest krachtige manier 

partner kunnen zijn aan tafel bij de zorgverzekeraar en de andere zorgpartners. Wat er geregeld 

moet worden, komt op het bordje van de gemeenten terecht. De GGD is partner en mede 

uitvoerder en moeten hen niet in een andere positie brengen.  

 

Wethouder Schatorjé: Dit is een inhoudelijk argument, een praktisch argument is tevens dat de 

GR aangepast moet worden, dat moet via de gemeenteraden en is dus  niet haalbaar voor 1 juli. 

 

Wethouder Ferrière: De GGD is gericht op publieke gezondheid, het IZA behelst meer. In een 

samenwerkingsovereenkomst tussen de gemeenten vestleggen hoe alle gemeenten aangehaakt 

worden en input en behoeftes van hen vertegenwoordigd worden binnen de agendacommissie 

en de stuurgroep.  

 

Wethouder Dieteren: Met de Midden-Limburgse gemeenten is nog besproken om alle 

wethouders zitting te laten nemen in de agendacommissie, maar dat lijkt niet haalbaar. Vandaar 

de suggestie om aan te haken bij de BC Wmo, die lijkt het meest passend. Ook moet er goed 

uitgewerkt worden hoe de ambtelijke governance geregeld wordt.  

 

Wethouder Smitsmans: Dan kan er inderdaad input opgehaald worden in de BC Wmo voor in de 

agendacommissie en daarna meegenomen worden in de stuurgroep.  

 

Wethouder Schatorjé: Los van of dat de BC Wmo moet zijn, het moet ergens aangehaakt 

worden, zodat alle gemeenten aangehaakt en geïnformeerd worden.  

 

Wethouder Ferrière: Er is ook een suggestie gedaan om de stuurgroep aan te laten sluiten op de 

BC Wmo, maar gemeenten zijn slechts een klein onderdeel van de stuurgroep waar ook veel 

andere partners in zitten. Dus wellicht dat het niet haalbaar is. Maar er moet een moment gepakt 

worden dat alle gemeenten samen zitten om input op te halen voor in de stuurgroep.  

 

Wethouder Schatorjé: In het portefeuillehouderoverleg Vitaal en Gezond van de Noord-

Limburgse gemeenten is gesproken over het IZA en er zijn verschillende randgemeenten die ook 



met andere partners te maken (bijvoorbeeld regio Nijmegen). Daarom de oproep om ook hier oog 

voor te hebben. Er gaat geen regioplan komen dat voor alle gemeenten gelijk is, dat kan ook niet.  

 

Wethouder Dillerop: Mook en Middelaar zal hier niet bij aansluiten, zij haken bij Nijmegen aan.  

 

Wethouder Smitsmans: We gaan conform regio verder, als Mook en Middelaar officieel geregeld 

heeft dat dat mogelijk is, dan de overige gemeenten hier graag over informeren.  

 

Opmerking: Mook en Middelaar valt onder zorgkantoorregio Nijmegen, dus hier hoeft niets voor 

geregeld te worden.  

 

Wethouder Dieteren: De Midden-Limburgse gemeenten hebben aandachtspunten bij de notitie 

meegegeven in een verslag.  

 

Wethouder Schatorjé: Op grond van de memo en het verslag van Midden Limburg wordt een 

voorstel geformuleerd voor een samenwerkingsovereenkomst. Wat is het vervolg?  

 

: Een collegevoorstel voor het beleggen van het mandaat bij de gemeente Venlo ligt 

in concept klaar en gaat nu in alle gemeenten op route gebracht worden.  

 

Wethouder Smitsmans: Wat gebeurt er als een gemeente hier niet mee instemt? 

 

: Dan wordt richting het ministerie gecommuniceerd dat er een mandaatgemeente 

is voor de regio, maar dat er een gemeente is die hier niet mee in stemt en dan zal het ministerie 

waarschijnlijk contact opnemen met de desbetreffende gemeente voor de opties.  

 

Concluderend 

Alle aanwezige gemeenten adviseren positief op het voorstel om Noord- en Midden-Limburg als 

een regio samen te brengen. 

 

Alle aanwezige gemeenten, behalve de gemeente Bergen adviseren positief op het voorstel om 

gemeente Venlo als mandaatgemeente aan te wijzen.  

 




